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Protokół Nr 9/0012.2/2024-2029 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów 

z dnia 23 kwietnia 2025 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Boronów:  

 

1. Łukasz Pietruszka – przewodniczący komisji 

2. Serafin Mzyk – zastępca przewodniczącego komisji 

3. Irena Kozak – członek komisji 

4. Robert Kucharczyk - członek komisji 

5. Marek Mzyk – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Krzysztof Bełkot - Wójt Gminy Boronów  

2. Elżbieta Duda – Skarbnik Gminy Boronów 

3. Ilona Robok – Przewodnicząca Rady Gminy  

4. Barbara Witkowska – Kierownik GOPS 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 8/0012.2/2025 z powiedzenia Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów z dnia 27 marca 2025 r. 

4. Omówienie Sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2024 r. 

5. Omówienie projektów uchwał oraz materiałów na najbliższą sesję 
6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia 

Ad. 1  

Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka przywitał uczestników posiedzenia 

i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Przewodnicząca Rady Gminy Ilona Robok przywitała obecnych dziękując za zebranie się 
przedstawicieli wszystkich Komisji Rady Gminy w jednym miejscu i o tej samej porze. 

Ad.2 

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  
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Ad. 3 

Członkowie komisji jednogłośnie i bez uwag przyjęli protokół nr 8/0012.2/2025 

z powiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów z dnia 

27 marca 2025 r. 

Ad. 4 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji zadawali pytania dotyczące Zarządzenia 

Nr 46/2025 Wójta Gminy Boronów w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania 

budżetu Gminy Boronów za 2024 rok 

Radna Irena Kozak dopytywała o odpowiednie zapisy nazywające wydatki administracyjne, 

lokaty oraz dochody z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Zwróciła 

uwagę na niektóre pozycje z Informacji o stanie mienia komunalnego gminy.  

Radny Serafin Mzyk odniósł się do wydatków komunalnych, utrzymanie infrastruktury 

wodociągowej. 

Radna Monika Stępień dopytywała o wykonanie wydatków Gminnego Ośrodka Kultury 

oraz bardziej szczegółowe opisy tych wydatków. 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot oraz Skarbnik Elżbieta Duda udzielili szczegółowych 

wyjaśnień na ww. pytania. Zwrócono uwagę na odpowiedzialność gminy za odpowiednie 

utrzymanie i porządku na terenie gminy, dopłatę za odpady komunalne oraz nałożone kary. 

Ad.5. 

Przedstawiono projekty uchwał na najbliższą sesję, omówiono zmiany w budżecie, których 

dotyczą uchwały. 

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot na wstępie poinformował, iż istnieje potrzeba na najbliższej 

sesji wprowadzenia do porządku obrad dwóch dodatkowych punktów: w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2033 oraz podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu. Zmiany 

są wynikiem ostatnich rozmów z Zarządem Dróg Wojewódzkich i inwestycji „Rozbudowa 

drogi wojewódzkiej polegającej na budowie ciągu pieszo rowerowego wzdłuż drogi 

wojewódzkiej 905 w Boronowie ul. Wolności wraz z oświetleniem”. 

Pani Skarbnik Gminy Boronów Elżbieta Duda omówiła projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem do uchwały.  

Radny Serafin Mzyk dopytywał o dotychczasowe wsparcie gminy Boronów w pokrywaniu 

części kosztów funkcjonowania policji. Poddano otwartej dyskusji projekt uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej 

w Katowicach z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego 

w policyjnej wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Lublińcu 

Radni poruszyli kwestię zwiększenia po stronie wydatków bieżących w dziale „Kultura 

fizyczna” w rozdziale „Obiekty sportowe” dot. projektu boiska ze sztuczną nawierzchnią 
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do piłki nożnej oraz budowę kortu tenisowego. Pytali o zasadność potrzeby obiektów oraz 

apelowali o szeroki dostęp wszystkich mieszkańców do planowanych inwestycji.  

Wójt Gminy Krzysztof Bełkot odniósł się do zapytań radnych. Ww. zamierzenia budowlane 

wynikają ze złożonych wniosków o przyznanie pomocy w zakresie: Poprawa dostępu 

do małej infrastruktury w ramach przynależności do Lokalnej Grupy Działania „Bractwo 

Kuźnic”. Boisko treningowe byłoby zlokalizowane obok boiska LKS przy ul. Koszęcińskiej, 

jeżeli warunki zabudowy na to pozwolą. Podobna sytuacja dotyczy budowy kortu do tenisa 

ziemnego, który mieściłby się na trawiastym terenie na placu rekreacyjnym przy muszli 

koncertowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Łukasz Pietruszka 
przeprowadził wśród członków Komisji głosowanie nad proponowanymi zmianami celem ich 

zaopiniowania: 

3 głosy za, 1 wstrzymujący, 1 przeciw.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione zmiany.    

Ad. 6 

Przewodniczący komisji  Łukasz Pietruszka przedstawił stanowisko Gminnych 

przedsiębiorców z którymi były prowadzone rozmowy dotyczące podatków od środków 

transportowych.  

Po poprzedniej komisji zostało wystosowane pismo do Wójta Gminy Boronów Krzysztofa 

Bełkota, na które wpłynęła odpowiedź. Została ona przedstawiona pozostałym obecnym wraz 

z komentarzem. 

Pismo dotyczyło wpływu z podatku od środków transportowych w przypadku obniżenia 

stawek podatkowych. Członkom komisji przedstawiono wyliczenia do analizy i poddano 

dyskusji. 

Ad. 7  

Przewodniczący Komisji Łukasz Pietruszka podziękował za udział w pracach Komisji 

i zamknięto posiedzenie.   

 

Przewodniczący Komisji 

                        

                                                                                                              Łukasz Pietruszka 


